
Jubileum ünneplés Tartalom
A pasztoráció vezetői ...........2

Mélyvízben .......................... 3

Siketek Mária-kegyhelye ... 4

Karácsonyi szentmisék ........5

Papus és a hallókészülék .....5

Akadálymentesítés ..............6

Jövevény voltam .............. 10

Folytatódik a munka ......... 11

Anyakönyvi hírek ............. 12

36. évf. 5. szám – 2023. december

Meghívó



2

2023. december HHH újság 36. évf., 5. szám

A Hallássérült Pasztoráció vezetői, misézői
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Mélyvízben
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Siketek Mária-kegyhelye 2. rész
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Papus és a hallókészülék – 2. rész

Főpapi szentmisék karácsonykor
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„Az akadálymentesítés a szívekben kezdődik”
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Jövevény voltam, és befogadtatok
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Folytatódik a munka
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Áldott, békés, karácsonyi ünnepeket kí-
vánunk, minden kedves testvérünknek!

Anyakönyvi hírek

Plébánia hírei




